



## BATHURST POLICE FORCE

## FORCE POLICIÈRE DE BATHURST

### PRESS RELEASE

For immediate Release

September 8, 2020

On Monday August 31, 2020, at the Bathurst Court of Queen's Bench, 45-year-old Denis Chiasson of East-Bathurst was sentenced to 36 months in prison for drug related offences. He was also sentenced to a 10-year firearm prohibition.

On June 29th, Chiasson was arrested following the execution of a search warrant, the result of an investigation into the illegal sale of illicit drugs. On August 19th, he pleaded guilty to the charge of possession for the purpose of trafficking in a controlled substance.

- 30 -

**Contact information:**  
Sergeant Roger Melanson  
Bathurst Police Force  
506-548-0420

### COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Pour diffusion immédiate

Le 8 septembre 2020

Le lundi 31 août 2020, à la Cour du Banc de la Reine de Bathurst, Denis Chiasson de Bathurst-Est, âgé de 45 ans, a été condamné à 36 mois de prison pour des infractions liées à la drogue. Il a également été condamné à une interdiction de possession d'armes à feu pour une période de 10 ans.

Le 29 juin dernier, Chiasson fut mis en état d'arrestation suivant l'exécution d'un mandat de perquisition, le résultat d'une enquête dans la vente illégale de drogues illicites. Le 19 août, il avait plaidé coupable à l'accusation de possession à des fins de trafic de substances contrôlées.

- 30 -

**Pour information :**  
Sergent Roger Melanson  
Force policière de Bathurst  
506-548-0420